

GÜDE
die Messer
Solingen Germany



THE KNIFE.Jade



THE KNIFE.Jade 111 Jahre GÜDE

Die Südinsel Neuseelands wird von den Maori „Te Wai Pounamu“ genannt – die Wasser des grünen Steins. Die Hauptfundorte der Jade liegen an der Westküste aber auch in der Region Marlborough Sounds, genauer gesagt im Pelorus River, wird man auf der Suche nach dem Jahrtausende alten Grünstein fündig. 111 Jahre Messer-Manufaktur GÜDE sind der Anlass, mit diesem in vielen Kulturkreisen verehrten Edelstein ein außergewöhnliches Messer zu adeln.

THE KNIFE. ist die neue Interpretation des uralten Kulturguts Kochmesser. Die neuseeländische Jade gilt bei den Maori als Symbol für Stärke, Wohlstand und Harmonie. Sie macht das wohl älteste Werkzeug der Menschheit zu einem wahren Schmuckstück. Doch viel schöner als es einfach nur anzuschauen, ist es, damit zu kochen. Die ganze Geschichte zu THE KNIFE.Jade lesen Sie auf www.guede-knives.de

THE KNIFE.Jade 111 years of GÜDE

The South Island of New Zealand is called by the Maori „Te Wai Pounamu“ - the waters of the green stone. The main places where jade is found are on the west coast, but also in the Marlborough Sounds region, or more precisely in the Pelorus River, one can find green stone that is thousands of years old. 111 years of knife manufacture GÜDE are the occasion to ennoble an extraordinary knife with this gemstone, which is revered in many cultural circles.

THE KNIFE. *is the new interpretation of the ancient cultural treasure of chef's knives. The New Zealand jade is regarded by the Maori as a symbol of strength, prosperity and harmony. It turns what is probably the oldest tool of mankind into a true piece of jewelry. But much more beautiful than just looking at it is cooking with it. Read the whole story about THE KNIFE.Jade at www.guede-knives.com*